
Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                     
Tirsdag d. 11-03-2025  
Kl. 17.00-19.30 
Mødested – Mødelokale 1, Låsby Skole  
  

Tilstede  Thrine Vestergaard – Næstformand  
Joel Kjellander – Skolebestyrelsesformand  
Rikke Christiansen - medarbejderrepræsentant  
Jesper Frandsen – skoleleder  
Jean Moberg - afdelingsleder 
Sofia Harremoës - elevrådsrepræsentant   
Mette Munkholm Bisbo- forældrerepræsentant  
Réne Munch Nielsen - forældrerepræsentant  
Pia Husted Block - forældrerepræsentant  
Nicklas Mathiasen - elevrådsrepræsentant  
 

Afbud  Kristoffer Karoff - forældrerepræsentant  
Anette Weldingh - viceskoleleder  
Annette Bjerregaard - medarbejderrepræsentant 
 

Referent   Jean  

  
Start  Dagsorden   

  
 

17:00  Godkendelse af dagsorden (3 
min) [B]  
  

Godkendt 

17:02  Godkendelse referatet (2 min) 
[B]  

Godkendt 

17:05  Elevrådet [O]   
 

 Deltog ikke, brobygning 
 

17:15  Meddelelser (O)  
Besøg fra trafikafdelingen den 
19.2.25 
Dialogmøde med B & U 
folkeskolens kvalitetsprogram 
og Åbne skole (1-2 rep.) 8. maj 
 

Joel, Jesper og Jean har haft møde med to 

medarbejdere fra trafikafdelingen. 

Tiltag der kommer i 2025 og 2026/27 

Standsnings- og parkerings forbudt ved 

Pizzeriaet. Der kommer der skilt op i tidsrummet 

kl.7-16 

“Kys og kør” skiltene rettes til så der er 3 min. 

Det undersøges om der kan etableres 

lysregulering ved Skolevej-hovedgaden, så 

eleverne bedre kan komme sikkert over vejen  

Der hvor skolepatruljen står på Skolevej, 

arbejdes der på bedre opmærkning, måske farvet 

felt.  

Overgangen overfor hallen, laves der bump, så 

farten sænkes og dermed bliver der bedre 

overblik for dem som kryders vejen.  



OBS på kurven ved Kirken når de nye 

udstykninger kommer, samt ved rømøvej  

 

D.8.5 kl.19 efter bestyrelsesmødet, vi holder det 

på Fællen.  
17:30  Oplæg fra Skolestyrken – 

ressourcepersoner Stella og 
Amalie. (O) 
 

AT og SF som er 2 ud af 5 facilitator vi har, 

fremlagde oplæg omkring hvad skolestyrken er 

og hvad den kan, samt status på hvor vi er i 

arbejdet med modellen/redskabet  

Modellen består af en Trivsel- og en mobnings 

del    

Bestyrelsens: kunne man bruge trivselspladen 

sammen emd eleverne? Så det ikke kun er et 

værktøj for personalet. 

Hvornår laver man nyt rul i hvilken klasser der er 

på? 

Vi har fokus på dette i næste skoleår, hvor der 

bliver lavet en plan og der er altid muligt et team 

kan få resursepersonen med på teammøde  

Hvordan informeres forældrene i klassen med 

hvad der arbejdes med af tiltagene? 

Klasseteamet informerer klassens forældre om 

det de arbejder med og når man har brugt 

modellen, bliver det mere konkret hvad man 

arbejder med 

Bestyrelsen vil gerne få nogle konkrete 
tilbagemeldinger på nogle af målene der er 
arbejdet med i klasserne så man bedre kan 
holde det op og kikke på hvilken mål der er 
fremherskende, hvad er det der er på spil og 
flytter det noget når vi bruger modellen 
 

17:50  
 

Spisning 
Elevrådet må gerne gå hjem når 
vi har spist 

 

18:20  Budget 2025 (O/D/B) 
- Bilag følger 

Jesper gennemgik regnskabet for 2024: 
2024 kommer vi samlet ud med et underskud 
for 3.1 mil 
Jesper gennemgik budgettet for 2025 lyder det 
samlet underskud pr.31.12.25 på ca.3.3 mil.  
Vi har bremset bremset op, men vi når ikke i et 
driftsmæssigt nul i 2025. Det skyldes elevtal, 
små klasser. 30 elever der er visiteret til andet 
specialtilbud 
 
Der er 1 mil i plus i afd. D, men det kan blive 
mindre, alt efter tildelingen af elever til D om 
det betyder der skal ansættes flere voksne 



I 2026 kommer der flere børn i kommende 0 
årgang, samt der går 6 elever ud af dem vi 
visiterer i specialtilbuddet, det vil betyde 1.7 mil. 
Vi får ekstra at drive skole for eller nedskrive 
gælden med 
 
Budget godkendt  
 

18:50 Årgangsundervisning (O/D) Vi er udfordret i små klasser med få børn til at 
lave fællesskabet i klassen. 

Derfor vil vi arbejde med årgangsundervisning. 
Betyder man arbejder tæt sammen om 
årgangen. Har teammøde sammen. 

Har haft oplæg fra Gl. Rye som arbejder sådan, 
men har arbejdet med det i mange år. Vi havde 
2 lærere ude og give os et oplæg om dette. Det 
har udløst vi har nedsat et et pædagogisk 
udvalg, der består af 2 lærere og en pædagog 
der sammen med ledelsen skal kikke på hvordan 
vi på Låsby skole kan implantere årgangsklasser. 
Vi forventer ikke at kopiere Gl. Rye men skal 
finde vores egene model, og der må være en 
glidende overgangsform 

Bestyrelsen bakkede op om det er det vi 
arbejder videre med og forståelse for 
baggrunden for hvorfor vi arbejder med det 
allerede fra næste skoleår.  

 

19:00 Behov for revidering af 
principper på baggrund af 
trivselsmålingen (O/D/B)  
  
René præsenterer  

Udsættes til næste møde d.9.4 hvor det sættes 
på start 

 

19:20  Evt. (5 min) [O/D]  
 

  

19.25  Dagsorden til næste møder (5 
min) [O]  
 

Principper på baggrund for trivelsesmålingen  

 


